
Sayfa 1 / 24 
 

BAYRAKLI BELEDİYE MECLİSİNİN 2023 YILI EKİM AYI TOPLANTISININ 

             02.10.2023  TARİHLİ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAK 

HAZIR BULUNANLAR : 

Belediye  Başkanı  : Serdar SANDAL 

Üyeler    : İsmail SARI - Yeşim TEKOĞLU - Gamze Gül ÇAMUR - 

İrfan ÖNAL - Cindi Can POLAT - Serap KESKİN - İpek KUL - Nilgün ALPASLAN - 

Osman AKSEKİ - Zehra ONGUN - Gönül GÜNGÖR - Ali UĞUREL - Emel ASLAN HÜR - 

Ertuğrul CİVELEK - Alim ÇANKAYA - Metin UYMA -Mukaddes IŞIN - Şentürk 

APAYDIN - Kıyasettin AYDEMİR - Şeyhmus BIÇAKÇI - Gökhan KAFALI - Binali 

BİNGÖL - Özgür HIZAL - Osman SAĞLAM - Abdullah AKTAŞ - Mikail BİLİCİ -

Hayrullah TELLİ - Seyfettin ATBAŞ - Emre DEMİR - Aydın KOÇ - Muhammet ŞAHİN 

HAZIR BULUNMAYANLAR: Mehmet TOPTAŞ - Murat PERVANE - Ahmet ÖZTEP - 

Orhan TEMİZ - Derviş KABACIK - Hulisi BAŞARAN 

I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILMASI VE MECLİSİN 

BİLGİLENDİRİLMESİ 

BAŞKAN - Değerli bürokratlarımız, basınımızın değerli temsilcileri, Ekim ayı meclisimizin 

birinci olağan toplantısını açıyorum yeterli çoğunluğumuz vardır. Alışıla geldiği gibi ilk 

meclislerimizi Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal ve silah arkadaşları adına önce saygı duruşu 

ardından İstiklal Marşı buyurun. 

Saygı Duruşu ve İstiklal Marşı. 

II. GEÇMİŞ TOPLANTI TUTANAĞININ OYLANMASI 

BAŞKAN- Evet arkadaşlar gündemimizin ikinci maddesi geçmiş toplantı tutanağının 

oyalanması Şentürk Bey? 

Şentürk APAYDIN- Başkanım okunduğu gibi oylanmasını talep ediyoruz.  

BAŞKAN- Abdullah Bey? 

Abdullah AKTAŞ - Okunduğu gibi oylanması uygundur Başkanım. 

BAŞKAN- Evet ikinci maddeyi oylarınıza sunuyorum arkadaşlar. Kabul edenler, etmeyenler? 

Oy birliği ile kabul edilmiştir. 3.  

III. BELEDİYE BAŞKANI VE MECLİS ÜYELERİNCE GÜNDEME İLAVE  

EDİLMESİ İSTENEN ÖNERGELER 

 

BAŞKAN- Var mı bir önergemiz? Yok mu? 

Şentürk APAYDIN- Yok Başkanım. 



Sayfa 2 / 24 
 

IV. GÜNDEME İLAVE EDİLMESİ İSTENEN BİRİMLERDEN GELEN 

ÖNERGELER 

BAŞKAN- Herhalde o da yok. 

V. BİRİMLERİN ÖNERGELERİNİN GÖRÜŞÜLMESİ 

 

1- (MALİ HİZMETLER MÜDÜRLÜĞÜ-2931160) Bayraklı Belediyesi 2024 yılı 

Performans Programı hk. 

 

BAŞKAN- Evet Şentürk Bey? 

Şentürk APAYDIN- Başkanım ilgili maddeyi Plan ve Bütçe komisyonuna öneriyoruz. 

BAŞKAN- Abdullah Bey? 

Abdullah AKTAŞ- İlgili komisyona sevki uygundur Başkanım. 

BAŞKAN- Evet değerli meclis üyeleri önergenin Plan bütçe komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 2.  

2- (MALİ HİZMETLER MÜDÜRLÜĞÜ-2931167) Bayraklı Belediyesi 2024 yılı Bütçesi 

hk. 

 

BAŞKAN- Şentürk Bey ? 

Şentürk APAYDIN- Başkanım ilgili maddeyi Plan ve Bütçe komisyonuna öneriyoruz. 

BAŞKAN- Abdullah Bey ? 

Abdullah AKTAŞ- İlgili komisyona sevki uygundur Başkanım. 

BAŞKAN- Evet 2 no’lu önergenin ilgili komisyona havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler, etmeyenler ? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 3. 

3- (YAZI İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ-2931161) Belediye Meclis Üyesi Hulisi BAŞARAN’ın 

Cumhuriyet Halk Partisinden istifası sebebiyle boşalan Deprem ve Afetler Komisyonuna 

kalan süreyi tamamlamak üzere işaretle oylama usulü ile üye seçimi yapılması hk. 

 

BAŞKAN- Şentürk Bey ? 

Şentürk APAYDIN- Başkanım maddenin oylanmasını talep ediyoruz… 

 

BAŞKAN- O oylanmadan önce… 

 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Evet yani bizden bir arkadaş önereceğiz. 

Şentürk APAYDIN- Bizden Emel Hanım’ı öneriyoruz Emel ASLAN HÜR. 
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Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Evet Abdullah Bey? 

Abdullah AKTAŞ- Başkanım kimi önerdiklerini duyamadık vallahi. 

BAŞKAN- Emel ASLAN HÜR. 

Abdullah AKTAŞ- Uygundur Başkanım. 

BAŞKAN- Evet arkadaşlar Hulisi BAŞARAN'dan boşalan Deprem ve Afetler Komisyonuna 

Emel ASLAN HÜR’ü öneriyoruz. Kabul edenler, etmeyenler ? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Bu arada arkadaşlar Adalet ve Kalkınma Partisi İlçe Başkanı Sayın Tarkan Bey aramızda hoş 

geldiniz, hayırlısı olsun ayrıca. 4. 

4- (İNSAN KAYNAKLARI VE EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜ-2925064) Arşiv Müdürlüğünün 

Kurulması hk. 

 

Şentürk APAYDIN- Başkanım müdürlüğün oylanmasını talep ediyoruz. 

BAŞKAN- Evet Abdullah Bey? 

Abdullah AKTAŞ- Oylanması uygundur Başkanım. 

BAŞKAN- Evet 4 no’lu maddeyi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler ? Oy 

birliği ile kabul edilmiştir. Bu arada  Cumhuriyet Halk Partisi İlçe Başkanı Sayın Didem 

GÜLTEKİN de aramızda siz de hoş geldiniz. 

5- (FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ-2930753) Belediye Meclisinin 01.07.2019 tarih ve 52 

sayılı kararı ile kardeş belediyemiz olan Tunceli ili, Ovacık Belediyesinin malzeme temini 

konusunda belediyemizden yardım talebi hk. 

 

BAŞKAN- Evet. 

Şentürk APAYDIN- Başkanım ilgili maddeyi Plan Bütçe, Hukuk ve Sosyal İşler 

komisyonlarına öneriyoruz. 

BAŞKAN- Abdullah Bey ? 

Abdullah AKTAŞ- Bu 5 ve 6’ya Kent Konseyini de ilave edebilir miyiz Başkanım? 

BAŞKAN- Edebiliriz tabii ki. 

Şentürk APAYDIN- Tamam Başkanım olur. 

BAŞKAN- 5’i ve 6’yı birlikte mi oylayalım? 

Şentürk APAYDIN- İkisi de aynı olduğu için Başkanım. 
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6- (FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ-2931003) Belediye Meclisinin 17.05.2021 tarih ve 59 

sayılı kararı ile kardeş belediyemiz olan Tunceli ili, Hozat Belediyesinin malzeme temini 

konusunda belediyemizden yardım talebi hk. 

BAŞKAN- Evet arkadaşlar 5 ve 6 no’lu önergeleri oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler? İlgili komisyonlara havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? 

Oy birliği ile kabul edilmiştir. 7. 

7- (PLAN VE PROJE MÜDÜRLÜĞÜ-2922044) Bayraklı İlçesi, Soğukkuyu Mahallesi, 

26M-4d pafta, 9922 ada 3 parselin doğusunda park olarak belirlenmiş alanda 3.70  x 7.55 

m. ebatlarında trafo yeri ayrılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı 

değişikliği; Bayraklı Belediye Meclisinin 02.01.2023 tarih, 12 sayılı Kararı ile kabul 

edilerek, İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin 12.06.2023 tarih, 05.589 sayılı Kararı ile 

"trafonun yer altına alınması kaydıyla" değişiklikle onaylanmış ve 10.08.2023 - 08.09.2023 

tarihleri arasında askıya çıkarılmış olan imar planı değişikliğine askı süresi içerisinde GDZ 

Elektrik Dağıtım A.Ş. tarafından yapılan itirazlar hk. 

 

BAŞKAN- Evet Şentürk Bey? 

Şentürk APAYDIN- Başkanım ilgili maddeyi İmar, Hukuk, Çevre Sağlık, Kentsel Dönüşüm, 

Deprem ve Afetler, Sosyal Konutlar, Engelsiz Yaşam, Eğitim, Esnaf ve Kent Konseyi 

komisyonlarına öneriyoruz 

BAŞKAN- Abdullah Bey ? 

Abdullah AKTAŞ- Maşallah tüm komisyonlar var hayırlı olsun Başkanım uygundur. 

BAŞKAN- Yani fazla varsa çıkaralım. 

Abdullah AKTAŞ- Yok yok… 

BAŞKAN- Evet 7 no’lu önergenin ilgili komisyonlara havalesini oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler, etmeyenler ? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

VI. İHTİSAS KOMİSYON RAPORLARININ GÖRÜŞÜLMESİ 

1- (PLAN VE PROJE MÜDÜRLÜĞÜ-2911968) Bayraklı Belediye Meclisinin 01.10.2020 

tarih ve 104 sayılı kararı ve İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin 25.11.2021 gün ve 

05.1377 sayılı kararı ile uygun bulunarak, İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığınca 

13.12.2021 tarihinde onanan; İzmir İli, Bayraklı İlçesi, R. Şevket İnce Mahallesi, 33072 

ada 3 parselin kuzeyinde kalan kamuya terkli alan içerisine 4.00 m. x 4.00 m. ebatlarında 1 

adet trafo yeri ayrılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli İmar Planı Değişikliği, askı süresi içinde 

yapılan itirazlar sebebiyle Bayraklı Belediye Meclisinin 01.06.2022 tarih ve 84 sayılı kararı 

ile trafonun yeraltında yapılması şartı ile uygun bulunmuş ve İzmir Büyükşehir Belediye 

Meclisinin 10.04.2023 tarih ve 05.408 sayılı kararı ile onanmış olan 1/1000 ölçekli İmar 

Planı Değişikliğine  05.07.2023-03.08.2023 tarihleri arasında yeniden çıkarılan askı süresi 

içerisinde GDZ AŞ. tarafından yapılan itirazın 4.00 m. x 4.00 m. ebatlarında yer üstüne 

yapılması şartıyla kabulüne ilişkin "Plan ve Bütçe", "İmar", "Hukuk", "Çevre, Sağlık, 

İklim Değişikliği ve Sıfır Atık", "Eğitim", "Esnaf-Sanatkarlar ve Pazaryerleri", "Sosyal 

İşler", "Mahalle Sınırları Tespit", "Çocuk Hakları, Gençlik ve Spor", "Kültür", "Sosyal 
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Konutlar", "Kent Konseyi", "Toplumsal Cinsiyet Eşitliği", "Madde Bağımlılığı ile 

Mücadele", "Araştırma ve Geliştirme (AR-GE)", "Kentsel Dönüşüm", "Engelsiz Yaşam", 

"Deprem ve Afetler", "Hayvan Hakları", "Kadın, Aile ve Çocuk" Komisyonları (oy birliği) 

ortak raporu. 

 

PLAN VE BÜTÇE - İMAR - HUKUK - ÇEVRE, SAĞLIK, İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ VE 

SIFIR ATIK - EĞİTİM - KÜLTÜR - KENT KONSEYİ - SOSYAL KONUTLAR - ÇOCUK 

HAKLARI, GENÇLİK VE SPOR - SOSYAL İŞLER - ESNAF - SANATKARLAR VE 

PAZARYERLERİ - MAHALLE SINIRLARI TESPİT - TOPLUMSAL CİNSİYET 

EŞİTLİĞİ - MADDE BAĞIMLILIĞI İLE MÜCADELE - ARAŞTIRMA VE 

GELİŞTİRME (AR-GE) - KENTSEL DÖNÜŞÜM - ENGELSİZ YAŞAM - DEPREM VE 

AFETLER - HAYVAN HAKLARI - KADIN, AİLE VE ÇOCUK KOMİSYONLARI ORTAK 

RAPORU 

 Bayraklı Belediye Meclisinin 01.09.2023 tarihli toplantısında komisyonlarımıza 

havale edilen 24.08.2023 gün ve 2911968 sayılı Plan ve Proje Müdürlüğü ifadeli Başkanlık 

önergesi, Plan ve Bütçe Komisyonunun 04-05-07-08-11.09.2023, İmar Komisyonunun 04-

05-14-15-18-19-20-21-22-25.09.2023, Hukuk Komisyonunun 04-05-25-26-27.09.2023, 

Çevre, Sağlık, İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Komisyonunun12-13-14-15-18.09.2023 , 

Eğitim Komisyonunun 04-05-12-14-15.09.2023, Kültür Komisyonunun 04-05-25-26-

27.09.2023, Kent Konseyi Komisyonunun 07-08-11-19-20.09.2023, Sosyal Konutlar 

Komisyonunun 07-08-25-27-28.09.2023, Çocuk Hakları, Gençlik ve Spor Komisyonunun 

11-12-13-14-15.09.2023, Sosyal İşler Komisyonunun 07-08-11-12-13.09.2023, Esnaf-

Sanatkarlar ve Pazaryerleri Komisyonunun 19-20-21-22-28.09.2023, Mahalle Sınırları 

Tespit Komisyonunun 11-12-21-22-28.09.2023, Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonunun 

11-12-13-14-15.09.2023, Madde Bağımlılığı ile Mücadele Komisyonunun 11-12-13-18-

19.09.2023, Araştırma ve Geliştirme (AR-GE)Komisyonunun 07-08-13-15-18.09.2023 , 

Kentsel Dönüşüm Komisyonunun 22-25-26-27-28.09.2023, Engelsiz Yaşam Komisyonunun 

18-19-20-21-22.09.2023, Deprem ve Afetler Komisyonunun 14-15-18-26-27.09.2023, 

Hayvan Hakları Komisyonunun 19-20-21-22-25.09.2023, Kadın, Aile ve Çocuk 

Komisyonunun 08-18-19-20-21.09.2023 tarihli toplantılarında incelendi. 

 Bayraklı Belediye Meclisinin 01.10.2020 tarih ve 104 sayılı kararı ve İzmir 

Büyükşehir Belediye Meclisinin 25.11.2021 gün ve 05.1377 sayılı kararı ile uygun 

bulunarak, İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığınca 13.12.2021 tarihinde onanan; İzmir 

İli, Bayraklı İlçesi, R. Şevket İnce Mahallesi, 33072 ada 3 parselin kuzeyinde kalan 

kamuya terkli alan içerisine 4.00 m. x 4.00 m. ebatlarında 1 adet trafo yeri ayrılmasına 

ilişkin 1/1000 ölçekli İmar Planı Değişikliği 3194 sayılı İmar Kanunun 8/b maddesi 

uyarınca 03.01.2022-01.02.2022 tarihleri arasında askıya çıkarılmış, askı süresi içerisinde 

çok sayıda bölge sakini tarafından itiraz edilmiş olması sebebiyle söz konusu itirazlar 

Bayraklı Belediye Meclisinin 01.06.2022 tarih ve 84 sayılı kararı ile trafonun yer altında 

yapılması şartı ile uygun bulunmuş ve İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin 10.04.2023 

tarih ve 05.408 sayılı kararı ile onanmıştır. 

 3194 sayılı İmar Kanunun 8/b maddesi uyarınca 05.07.2023 - 03.08.2023 tarihleri 

arasında yeniden askıya çıkarılmış olan 1/1000 ölçekli İmar Planı Değişikliğine askı süresi 

içerisinde GDZ AŞ. tarafından 01.08.2023 tarih, 2901425 sayılı ve 03.08.2023 tarih, 

2902805 sayılı yazılar ile yapılan itirazlar, trafonun yer üstüne 4.00 m. x 4.00 m. 

ebatlarında yapılması koşuluyla oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 Sayın Meclisin onayına arz olunur. 

 

BAŞKAN-  Evet Şentürk Bey? 
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Şentürk APAYDIN - Başkanım komisyonlardan geldiği şekliyle oylanması. 

BAŞKAN-  Abdullah Bey? 

Abdullah AKTAŞ- Komisyondan geldiği şekliyle oylanması uygundur Başkanım. 

BAŞKAN - Evet kıymetli meclis üyeleri önergeyi komisyonlardan geldiği şekliyle oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 2. 

2- (PLAN VE PROJE MÜDÜRLÜĞÜ-2911812) Bayraklı Belediye Meclisinin 01.10.2020 

tarih ve 104 sayılı kararı ve İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin 25.11.2021 gün ve 

05.1377 sayılı kararı ile uygun bulunarak, İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığınca 

13.12.2021 tarihinde onanan; İzmir İli, Bayraklı İlçesi, R. Şevket İnce Mahallesi, 33072 

ada 3 parselin kuzeyinde kalan kamuya terkli alan içerisine 4.00 m. x 4.00 m. ebatlarında 1 

adet trafo yeri ayrılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli İmar Planı Değişikliğine askı süresi 

içerisinde yapılan itirazlar sebebiyle Bayraklı Belediye Meclisinin 01.06.2022 gün ve 84 

sayılı kararı ile trafonun yer altında yapılması şartı ile uygun bulunmuş ve İzmir 

Büyükşehir Belediye Meclisinin 10.04.2023 gün ve 05.408 sayılı kararı ile onaylanmış olan 

1/1000 Ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliğine 05.07.2023 - 03.08.2023 tarihleri 

arasında yeniden çıkarılan askı süresi içerisinde bölge sakinleri tarafından yapılan 

itirazların reddine ilişkin "Plan ve Bütçe", "İmar", "Hukuk", "Çevre, Sağlık, İklim 

Değişikliği ve Sıfır Atık", "Eğitim", "Esnaf-Sanatkarlar ve Pazaryerleri", "Sosyal İşler", 

"Mahalle Sınırları Tespit", "Çocuk Hakları, Gençlik ve Spor", "Kültür", "Sosyal 

Konutlar", "Kent Konseyi", "Toplumsal Cinsiyet Eşitliği", "Madde Bağımlılığı ile 

Mücadele", "Araştırma ve Geliştirme (AR-GE)", "Kentsel Dönüşüm", "Engelsiz Yaşam", 

"Deprem ve Afetler", "Hayvan Hakları", "Kadın, Aile ve Çocuk" Komisyonları (oy birliği) 

ortak raporu. 

 

PLAN VE BÜTÇE - İMAR - HUKUK - ÇEVRE, SAĞLIK, İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ VE 

SIFIR ATIK - EĞİTİM - KÜLTÜR - KENT KONSEYİ - SOSYAL KONUTLAR - ÇOCUK 

HAKLARI, GENÇLİK VE SPOR - SOSYAL İŞLER - ESNAF - SANATKARLAR VE 

PAZARYERLERİ - MAHALLE SINIRLARI TESPİT - TOPLUMSAL CİNSİYET 

EŞİTLİĞİ - MADDE BAĞIMLILIĞI İLE MÜCADELE - ARAŞTIRMA VE 

GELİŞTİRME (AR-GE) - KENTSEL DÖNÜŞÜM - ENGELSİZ YAŞAM - DEPREM VE 

AFETLER - HAYVAN HAKLARI - KADIN, AİLE VE ÇOCUK KOMİSYONLARI ORTAK 

RAPORU 

 Bayraklı Belediye Meclisinin 01.09.2023 tarihli toplantısında komisyonlarımıza 

havale edilen 24.08.2023 gün ve 2911812 sayılı Plan ve Proje Müdürlüğü ifadeli Başkanlık 

önergesi, Plan ve Bütçe Komisyonunun 04-05-07-08-11.09.2023, İmar Komisyonunun 04-

05-14-15-18-19-20-21-22-25.09.2023, Hukuk Komisyonunun 04-05-25-26-27.09.2023, 

Çevre, Sağlık, İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Komisyonunun12-13-14-15-18.09.2023 , 

Eğitim Komisyonunun 04-05-12-14-15.09.2023, Kültür Komisyonunun 04-05-25-26-

27.09.2023, Kent Konseyi Komisyonunun 07-08-11-19-20.09.2023, Sosyal Konutlar 

Komisyonunun 07-08-25-27-28.09.2023, Çocuk Hakları, Gençlik ve Spor Komisyonunun 

11-12-13-14-15.09.2023, Sosyal İşler Komisyonunun 07-08-11-12-13.09.2023, Esnaf-

Sanatkarlar ve Pazaryerleri Komisyonunun 19-20-21-22-28.09.2023, Mahalle Sınırları 

Tespit Komisyonunun 11-12-21-22-28.09.2023, Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonunun 

11-12-13-14-15.09.2023, Madde Bağımlılığı ile Mücadele Komisyonunun 11-12-13-18-

19.09.2023, Araştırma ve Geliştirme (AR-GE)Komisyonunun 07-08-13-15-18.09.2023 , 

Kentsel Dönüşüm Komisyonunun 22-25-26-27-28.09.2023, Engelsiz Yaşam Komisyonunun 

18-19-20-21-22.09.2023, Deprem ve Afetler Komisyonunun 14-15-18-26-27.09.2023, 
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Hayvan Hakları Komisyonunun 19-20-21-22-25.09.2023, Kadın, Aile ve Çocuk 

Komisyonunun 08-18-19-20-21.09.2023 tarihli toplantılarında incelendi. 

 Bayraklı Belediye Meclisinin 01.10.2020 tarih ve 104 sayılı kararı ve İzmir 

Büyükşehir Belediye Meclisinin 25.11.2021 gün ve 05.1377 sayılı kararı uygun bulunarak, 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığınca 13.12.2021 tarihinde onanan; İzmir İli, Bayraklı 

İlçesi, R. Şevket İnce Mahallesi, 33072 ada 3 parselin kuzeyinde kalan kamuya terkli alan 

içerisine 4.00 m. x 4.00 m. ebatlarında 1 adet trafo yeri ayrılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli 

İmar Planı Değişikliği, 3194 sayılı İmar Kanunun 8/b maddesi uyarınca 03.01.2022-

01.02.2022 tarihleri arasında askıya çıkarılmış,  askı süresi içerisinde çok sayıda bölge 

sakini tarafından itiraz edilmiş olması sebebiyle söz konusu itirazlar Bayraklı Belediye 

Meclisinin 01.06.2022 tarih ve 84 sayılı kararı ile trafonun yeraltında yapılması şartı ile 

uygun bulunmuş ve İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin 10.04.2023 tarih ve 05.408 sayılı 

kararı ile onanmıştır. 

   3194 sayılı İmar Kanunun 8/b maddesi uyarınca 05.07.2023 - 03.08.2023 tarihleri 

arasında yeniden askıya çıkarılmış olan 1/1000 ölçekli İmar Planı Değişikliğine, askı süresi 

içerisinde çok sayıda bölge sakini tarafından yapılan itirazlar; R. Şevket İnce Mahallesinin 

enerji ihtiyacının karşılanabilmesi için gerekli olan trafo yerinin uygun bir yer olması 

nedeniyle   komisyonlarımızca  oy birliği ile red edilmiştir. 

 Sayın Meclisin onayına arz olunur. 

 

BAŞKAN-  Evet Şentürk Bey? 

 

Şentürk APAYDIN - Başkanım komisyonlardan geldiği şekliyle oylanmasını. 

 

BAŞKAN-  Abdullah Bey? 

Abdullah AKTAŞ- Komisyondan geldiği şekliyle oylanması uygundur Başkanım. 

BAŞKAN - Evet arkadaşlar 2 no’lu önergeyi komisyonlardan geldiği şekliyle oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

VII. SONUÇLANMAYAN ÖNERGELER 

 

1-(EMLAK VE İSTİMLAK MÜDÜRLÜĞÜ-2898499) Bayraklı ilçesi, Mansuroğlu 

Mahallesi, Zeki Müren parkı içinde bulunan ve 288/7 sokak, no:4/A-B adresinde kayıtlı 

bulunan Belediyemize ait kafeteryanın, 01/10/2019 tarih ve 92 sayılı Belediye Meclis kararı 

ile  kamu kurumu niteliğindeki meslek örgütü İzmir Barosu Başkanlığına 3 yıl süreyle 

bedelli tahsisinin yapılmasına karar verilmiş olup, yapılan protokol süresi 14/09/2023 

tarihinde sona ereceğinden;14/09/2023 tarihinden itibaren 3 yıl süreyle İzmir Barosu 

Başkanlığına bedelli kullanım hakkı verilmesine esas ekli protokolün imzalanması 

hususunda, Bayraklı Belediye Başkanı Sayın Serdar SANDAL'a yetki verilmesi hk. 

 

(Önerge 06.09.2023 tarihinde yapılan Meclis Birleşiminde “Plan ve Bütçe”, “Hukuk” 

Komisyonlarına havale edildi.) 

 

BAŞKAN-  Evet Şentürk Bey? 

 

Şentürk APAYDIN - Başkanım ilgili komisyonun Plan ve Bütçe, Hukuk komisyonlarına 

tekrar havalesini öneriyoruz. 



Sayfa 8 / 24 
 

BAŞKAN-  Abdullah Bey? 

 

Abdullah AKTAŞ- Kent Konseyi ve Esnaf da vardı ilave edebilir miyiz onu da? 

BAŞKAN – Bunu daha önce havale ettiniz mi? Yok. 

Şentürk APAYDIN – Evet ettik… 

Abdullah AKTAŞ- Edildi gündemde kaldı bu iki komisyona da ilave ederseniz seviniriz. 

BAŞKAN – Nerelere? 

Abdullah AKTAŞ- Kent ve Esnaf Komisyonlarına, Kent Konseyi ve Esnaf. 

BAŞKAN – Ne alakası var bununla? 

Abdullah AKTAŞ- Yani kenti ilgilendiren bir konu ve esnafı da ilgilendiren bir konu sizin 

Cumhuriyet Halk Partisi’nden arkadaşlar da onu istemişti. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Şentürk APAYDIN – Başkanım… 

Abdullah AKTAŞ- İkisine de gönderebilirsek sevinirim. 

BAŞKAN – Bence hangi komisyonlara gönderdiysek aynen devam edelim. Evet ilgili 

komisyonlara arkadaşlar havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy 

birliği ile kabul edilmiştir.  

VI. DİLEK VE TEMENNİLER 

BAŞKAN- Evet söz almak isteyen arkadaşlarımız? Evet baştan başlayıp 

şöyle...Tamam…Kartonları hazırlamışsın. 

Muhammet ŞAHİN- Sayın Başkan, kıymetli meclis üyeleri herkese hayırlı akşamlar 

diliyorum. Sayın Başkanım ben bu Bayraklı’daki son plan notlarıyla ilgili yapılan imarla ilgili 

bir söz almak için. Şimdi planları yaptınız getirdiniz fakat şu anda vatandaşlar bu meseleler 

bitmediğinden dolayı vatandaşlar şu anda yıkılan evlerin üzerlerine yıkıldığı halde çok büyük 

sorunla karşı karşıya, insanlar ne evlerini yapabiliyorlar… 

BAŞKAN- Deprem bölgesi ile ilgili söylüyorsunuz demi? 

Muhammet ŞAHİN- Tüm Bayraklı’nın tüm geneliyle alakalı… 

BAŞKAN- Ama farklı ama yani her yerdeki şey farklı. 

Muhammet ŞAHİN- 18 uygulamasından dolayı yaptığınız 18 uygulamasından dolayı 

vatandaşlar çok şu anda çok büyük mağduriyet içinde. Geldiğiniz ilk günden itibaren bu 

konuyla ilgili temelinden bir çözüm üretmek maksadıyla birçok resmi kurum veyahut da 

belediye yetkilileri ile bu konuyla ilgili meselelerin üzerine gittiniz. Fakat şu anda gelinen 
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noktada herhangi bir çözüm yok. Şu anda mesele çözümsüzlük durumuna kavuşmuş durumda. 

Vatandaşlar sürekli bizden bu konunun çözülmemesi ile alakalı mağduriyetlerini ifade 

ediyorlar ve bu konuyla ilgili vatandaşlarımızın şu anda gelinen durumda nasıl bir öneriniz 

var, bu meseleyi ne zaman çözmeyi planlıyorsunuz, ne zaman çözülecek, vatandaşlar kendi 

evlerini ne zaman yapacak? Çünkü bu yarın öbür gün oluşabilecek herhangi bir depremde ve 

şudur budur bunun gibi durumlarda vatandaşlarımız çok büyük mağduriyet yaşayacağı 

kanaatinde. Bununla ilgili önerileriniz ve çalışmalarınız nedir? Bir ikinci konu da Bayraklı 

Belediye Başkanı olduğunuz dönemin ilk döneminden itibaren Bayraklı’daki Kent Meydanı 

ile alakalı bir projeniz vardı. Kent Meydanını ve Sevgi Yoluyla alakalı bir projeniz vardı. 

Burada defaatle sunumlar yaptınız, bu sunumlarla alakalı projeler çizdiniz, bizlere burada 

gösterdiniz ve 4,5 yıl oldu bu projelerle ilgili herhangi bir çivi çakılmadı, herhangi bir olumlu 

anlamda bir gelişme yaşanmadı. Bununla ilgili de ne zaman yapmayı planlıyorsunuz herhalde 

şu 4,5 aylık zaman zarfına tahmin edersiniz ki herkes de tahmin eder bunu 

sığdıramayacağınızı, bunlarla ilgili sizden bir görüşlerinizi fikirlerinizi duymak istiyoruz. Bu 

diğer imarla ilgili konu vatandaşımızın çok büyük sıkıntıda olduğu bir konu, vatandaşlarımız 

bu konuda çok büyük bir mağduriyet içinde. İnsanlar kendi tapulu mallarına, tapulu yerlerine 

çivi çakamaz durumda. Bu mağduriyetin bir an evvel giderilmesini ve insanlarımızın 

binalarını yenilemesini, modern yapıya kavuşmasını rica ediyoruz sizden, teşekkür ediyorum. 

BAŞKAN- Evet ben de teşekkür ediyorum. Değerli arkadaşlar öncelikle planlarla ilgili bu 

sadece Bayraklı Belediyesi'nin değil aynı zamanda meclis üyelerimizin de emeği. İzmir'de bu 

konuda bence bir destan yazıldı yani özellikle deprem meselesinde Türkiye'nin hiçbir yerinde 

olmayacak şekilde K Planlarının geçmesiyle ilgili vatandaşımızın en az %30-35 kaybını 

vatandaşımıza iade ettik. Bu, meclisteki grubu olan bütün partilerin ortak bir girişimi. Artı 

%20'lik imar artışıyla da aslında her depremzedeye 100 metrekarelik konutu olan her 

vatandaşa neredeyse 50 metrekarelik bir inşaat alanı bizler tarafından, belediyemiz tarafından 

verildi. Bu konuda çok mütevazi değiliz. Bu Türkiye'deki belki de tek örnek. Adalet 

Mahallesi'ndeki 80 hektarlık alan çalışmalarını bitirdik, meclisimizden de geçti, askı 

süreçlerinden de geçti. Yeni kent merkezindeki parselasyon planımızı bitirdik. Aslında daha 

önceden kentsel dönüşümle ilgili Büyükşehrimizin bir önceki dönem başlattığı ama bir türlü 

bir uzlaşının sağlanamadığı bir işi Bayraklı Belediyesi’nin işi olmamasına rağmen gidip 

yetkiyi Büyükşehir’den aldık. Yine meclis üyelerimizle beraber, Büyükşehrimizle beraber bu 

meseleyi de çözdük. Bu da bitti.  Şimdi bu 60 hektarlık alanda yani Cengizhan'ı Fuat Edip’i 

içerisine alan bu bölgede 3-4 ay içerisinde kazmalar vurulursa şaşırmayın. Çünkü arkadaşlar 

artık kooperatiflerini kurdular ve firmalarla görüşüyorlar. Efendim? 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Planımız kesin, planda bir problemimiz yok şu an yürürlükteki bir plan bu, evet. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Bir saniye bir bitireyim, acele etme, çok teşekkür ederim çok kibarsın. Bir diğer 

nokta şu Yamanlar, Onur, Adalet’i içerisine alan 600 hektardaki çalışmaları da yaptık ve 

deprem, pandemi, bu ekonomik kriz içerisinde Bayraklı’nın neredeyse üçte ikisini yeniden 

planladık, başka hiçbir ilçede ve Türkiye'nin hiçbir yerinde böyle bir örnek yok. Bu konuda 
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haksızlık etmeyin çünkü bu sadece bizim başarımız değil bunu hep beraber yaptık. Diğeri 

Kent Meydanı, arkadaşlar hep söylüyorum biz bir kamu kurumuyuz, biz bir işi yaptığımızda 

yasa ve mevzuat ne diyorsa ölçekte hareket ediyoruz. Çünkü bağımsız bir kurum değiliz 

kafamıza göre her işi yapamıyoruz. İşte mesela bugün de Sayıştay'dan denetime geldiler. 

Kamu görevini yapıyor. Denetlenen bir kurumsunuz, Valilik tarafından denetlenen bir 

kurumsunuz, Sayıştay tarafından denetlenen bir kurumsunuz, Mülkiye tarafından denetlenen 

bir kurumsunuz, Çevre Şehircilik tarafından, yani kendi başınıza bir işi yapma şeyiniz çok 

yok yani öyle bir bağımsızlığınız yok, o mevzuatlar ölçeğinde. Biz bu kentin temel 

meselelerinden birinin bir Kent Meydanı olduğunu zaten hep söyledik. Yani 50 metrekarelik 

bir alanda Milli Bayramların kutlanması bizim de içimizi acıtıyor. Yani burada birinci mesele 

Milli Bayramlarımızın neden bu kadar daraltılıp salonlara ve küçücük meydanlarda böyle 

küçücük çelenklerle geçirildiğini bir tarafa bırakıyorum. Ama buna rağmen böyle 50 kişilik 

bir alanda toplanıp çelenk koyma işini de içimizi acıttığını söylüyorum. Şimdi bizim Kent 

Meydanı olarak belirlediğimiz bölge biliyorsunuz sit bölgesi. Onunla ilgili aslında Sibel 

Hanım, arkadaşlara anlatsınlar, bürokratlara anlatsınlar sonra… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Müsaade edersen zaten onun için söz vereyim yani çalışan bürokratlar söylesinler 

sonra Seyfi Bey de bir destek olsun buyurun. 

Sibel ELÇİ (Bşk. Yrd.) - Başkanım bu çalışmamız başladığı sırada Bakanlık tarafından 

bizim sit sınırlarımızda bir değişiklik oldu. Bilindiği gibi o bölgede birinci, ikinci ve üçüncü 

derece arkeolojik sit sınırları vardı. Ancak ikinci derece arkeolojik sit sınırları kaldırıldı, bir 

ve üç kaldı. Bununla ilgili plan revizyonumuzu yapmadan Meydan Projesi ile ilgili projemizin 

devam etmesi, Bakanlıktan onay alma şansı yoktu. Biz bu çalışmayı tamamladık, planımız 

onaylandı, yürürlüğe girdi o noktada zaten işi yürüten Park Bahçeler Müdürlüğümüz gerekli 

evraklarla projelerle Bakanlığa başvurdu. O süreç hakkında Seyfi Bey… 

BAŞKAN- Evet Seyfi Bey siz de arkadaşlarımıza bilgi verin. 

Seyfi KÜÇÜK (Bşk.Yrd.V.) - Başkanım söylediğiniz gibi burası birinci derece sit alanı. 

Dolayısıyla projenin yani mühendislik ilgili mühendislik projenin tamamını Kültür 

Bakanlığı’yla istişare etmek durumundayız. 3 haftadır yaklaşık 3 haftadır Başkanım projeleri 

biz Bakanlığa teslim ettik ancak sürekli bize dönüşler oluyor. Dediğim gibi birinci derece sit 

alanı olduğu için. Bugün itibariyle, bugün itibariyle yani projenin son şekliyle ilgili bir takım 

eksiklikler vardı onları da bitirip yarın Kültür Bakanlığı’na teslim edeceğiz. Kültür Bakanlığı 

da aynı şekilde kurula yazı yazacak, kuruldan çıktıktan sonra projelerimiz hazır ihalesine 

çıkacağız.  

BAŞKAN- Şey hazır yani ihale edilecek proje hazır şu an sadece… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Evet 3 oldu 3 düzelt yani…Efendim? 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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Seyfi KÜÇÜK (Bşk.Yrd.V.) - Başkanım burası 3 parselden oluşuyor… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Seyfi KÜÇÜK (Bşk.Yrd.V.) – Ben… Başkanım… Burası 3 parselden oluşuyor Başkanım. 

Yani Yunus Keskin Parkı’nın… 

BAŞKAN- Şeyin bu Smyrna’ya yakın bölgelerde 1’dir ama sit yani o bizim… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Evet… 

Seyfi KÜÇÜK (Bşk.Yrd.V.) – 3 farklı parselden oluşan yer burası yani muhtarlığın olduğu 

yer Yunus Keskin Parkı üçüncü derece sit alanı diğer iki parsel birinci derece sit alanı. Biz 

aynı zamanda Müzeler Müdürlüğü'nün şu anda orada yapmış olduğu hazırlamış olduğu 

projeye de entegresini yaptık Başkanım. Orayı da kapsıyor aslında. 

BAŞKAN- Yani arkadaşlar bu konuda Bakanlığın da tepkisi pozitif, olumlu. Çünkü bunu 

sadece bir Meydan Projesi olarak değil Smyrna'ya aynı zamanda girişi de veriyoruz onu da 

biz üstleniyoruz. Hatta Smyrna Meydanı içerisindeki o gezilecek alanlarla vesairelerle ilgili 

düzenlemenin de sorumluluğunu bize alıyoruz. Yani artık orası bir ören yerinden ziyaret 

edilebilir bir alana dönüşmesi ile ilgili şu ana kadar negatif bir şey yok, yani onay geldiği an 

proje ihalesine çıkıp… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Evet o da, şimdi değerli arkadaşlar ne yazık ki bu son dönemlerde yani mesela 

bunlardan bir tanesi de bizim Özkanlar Pazar Yeri, ayın 15'inde bir daha ihaleye çıkacak 

mesela ilk ihaleye katılımcı katılmadı yani. Evet, herhalde siz söz istemiştiniz. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Yapın. Tamam, tamam, tamam… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Proje aşamasında o da. 

Mikail BİLİCİ- Evet Sayın Başkan, değerli arkadaşlar. Sayın Başkan sizin olmadığınız bir 

önceki mecliste bu bölgemizdeki amatör spor kulüplerine ilişkin, bir de bu kulüpler arasında 

süper amatöre çıkan bir Nafiz Gürman takımımız var. Bu takımla ilgili de biraz seslenişim 

olmuştu. Şöyle, bu futbol takımı ilçeler arasında maçlara çıkacağı için onların ulaşımla ilgili 

ihtiyaçlarının, o malzeme ihtiyaçlarının hatta çocukların maça başlamadan maç sonrasında 

ikramlarına ilişkin ihtiyaçlarına veya diğer amatör kulüplerin sıkıntılarına dokunmamız 

gerekiyor. Onun altında yatan sebep de şu; kötü alışkanlıklardan bir kişiyi bile kurtarabilirsek 

bütün bir aileyi, bütün mahalledeki arkadaş grubunu kurtarmış oluyoruz. Ayrıca nikah 

salonlarımız vardı, orada gençlerin yetersiz ekonomi duruş içerisinde düğün salonlarına değil 

de nikahta nikah salonunda nikahı yapıp işi sonuca erdirme maliyetine katlanıyorlardı. O 
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çocukların da, o gençlerimizin de evliliğe yürürken o nikah salonlarını uygun şöyle gelinlikle 

bir poz verebilecekleri hatta bir belediye tarafından çalgı düzeneğinin hatta Başkanlık 

tarafından bir takının dahi yapılabileceği, onore edilebileceği bir düzenekten bahsetmiştim. 

Onunla ilgili herhangi bir çalışmanız bilginiz oldu mu veya böyle bir temennimiz size iletildi 

mi? Onu merak ettim.  

BAŞKAN- Evet özellikle bu Amatör Spor Kulüpleri ile ilgili Spor Müdürümüz burada gerekli 

şeyi söyledik yani bize iletilen taleple ilgili temel ihtiyaçlarını ayni ve nakdi olarak bütçemiz 

ölçeğinde karşılanması ile ilgili olurumuzu verdik, o bir şekilde yürüyor. Dediğiniz gibi öbür 

kulübümüze de özellikle iş adamlarımızdan doğru sponsorlar bulunmak lazım yani çünkü bu 

çocukların ihtiyaçları olabildiğince yüksek bazen işte farklı alanlarda maçlar vesaireler 

onların ihtiyaçları birazcık daha diğer amatör diye, onunla da ilgili elimizden gelen gayreti 

göstereceğiz uyarınız için de ayrıca teşekkür ederim. Bir diğeri söylediğiniz mesele bence 

hassas bir mesele yani nasıl çocuklarımızı sünnet ettiriyorsak nasıl sosyal yardımlarda 

bulunuyorsak aslında ekonomik durumu olmayan yurttaşlarımızın da nikahını böyle hani bir 

kağıt üzerinde yapmaktansa sizin de dediğiniz gibi oradaki kızımızın da evladımızın da bir 

gelinlik giymesi bir işte ne bileyim takım elbiseyle damadın işte orada mini bir seramoninin 

olması işte ne bileyim hediyesinin verilmesi tabii ki çok insancıl olur, çok doğru olur. 

Bununla da ilgili Sosyal İşler Müdürümüz ve Yazı İşleri Müdürümüz bir çalışma başlatsınlar. 

Bence çok sağlıklı ve çok doğru bir iş teşekkür ederim. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Yani onu tabii ki genelde bizim düğün salonlarımızın yoğun olduğu günler 

Cumartesi Pazar ağırlıklı olarak hafta içi organize edeceğimiz işlerle olur yani. Evet buyurun. 

Emre DEMİR- Sayın Başkan kıymetli üyeler hepinizi saygıyla selamlıyorum. Sayın Başkan 

şimdi Smyrna Meydan Projesi gelince gündeme şöyle bir şeyi anladım. Biliyoruz siz seçim 

sürecinde aşağı mahalle yukarı mahalle diyordunuz Bayraklı’ya… 

BAŞKAN- Hiç öyle bir şey demedim. 

Emre DEMİR- Bu bu bu tabi biz buna şahidiz… 

BAŞKAN- Yok yani sen zaten… 

Emre DEMİR- 4,5 senedir söylüyorum bunu bugün giderayak mı itiraz ediyorsunuz? 

BAŞKAN- Yoo… Yani senin bir şeyi doğru beyan etmediğini söylemenin zamanı mı var? 

Emre DEMİR- Doğrudur, 4,5 yıldır 4,5 yıldır ben bunu ifade ediyorum. 

BAŞKAN- Yani ben her saçmalayana cevap mı vereceğim her dakika? 

Emre DEMİR- Ne demek bu ya? Hiç hoş değil… 

BAŞKAN- Yani böyle bir şey olur mu yani böyle bir tarz yok yani… 
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Emre DEMİR- Hiç hoş değil, hiç hoş değil, hiç hoş değil. Hiç hoş değil Sayın Başkan. Şimdi 

birkaç konu var Sayın Başkan Yamanlar Yunus Emre Kültür Merkezi yapılıyor bir de sormak 

istiyorum bunu belediyemizin bütçesinden mi yoksa bir iş adamı vardı yapacaktı iş adamı 

değil mi? 

BAŞKAN- Buyurun siz tamamlayın. 

Emre DEMİR- Yamanlar Yunus Emre Kültür Merkezi notlarımızı yazmışız Sayın Başkan ve 

Yamanlar Yunus Emre Kültür Merkezi'nin temeli atılmaya başladığı günden bugüne dek 

Serdar SANDAL’ı billboardlarda, reklamlarda, sponsorlu reklamlarda görüyoruz. Söz verdik 

sözümüzü tutuyoruz. Biz sözümüzü tutarız. Söz verdik yapıyoruz. Her an her yerde önümüze 

çıktınız. Biz de böyle vaatlerinizle ilgili işte Smyrna’da mesela vaat vermişsiniz ama konuyu 

bilmeden, yerin durumunu bilmeden bir vaatte bulunmuşsunuz. Serdar SANDAL görevinin 

yaklaşık %80 %90'ı tamamlamışken gerçekten verdiği sözleri tutuyor mu tutmuyor mu diye 

bir çalışma yaptık grubumuzda. Baktık Serdar SANDAL'ın yapmış olduğu vaatler neler, 

vermiş olduğu vaatler nelerdir, sözünü tutuyor mu tutmuyor mu diye bir çalışmanın 

sonucunda da şunlar çıktı. Ben bunları da size de göstermek istiyorum arkadaşlar da 

bilgilensin. Vaat vermiştiniz her mahalleye çocuk parkı ve spor salonu dediniz Sayın Başkan. 

Çocuk ve gençlerinin sağlıklı ortamda sosyalleşebilmesi, her mahallede çocuk parkı ve yüzme 

havuzu, alan tespiti yapılacak ve yeni yapılacak bu parkların da sosyal tesislerden kamera 

sistemiyle görüntüleri alınacak dediniz ve maalesef sonuç yok, hayır Serdar SANDAL sözünü 

tutmamış. Yine burada 24 mahallede 24 kreş projesi, müfredata uygun bir şekilde ve 

standartları özel okulların üzerinde yapacağız dediniz, o da yok orada da sözünüzü 

tutmadınız… 

BAŞKAN- Yapılanları görmüyorsun değil mi? Anlatacağım ben sana teker teker… 

Emre DEMİR- Yunus Emre Dayanışma ve Paylaşma Merkezi dediniz Sayın Başkan. Burada 

birçok başlık var. İnanç merkezlerinin temizlik, bakım ve onarımları yapılacak dediniz. Üç 

meclis önce burada inanç merkezleriyle ilgili bir tartışma çıktı hatırlıyorsunuz. Bunu da 

hatırlatmak istiyorum. Hafıza-i beşer nisyan ile malüldür. Her mahalleye taziye evi kurulacak 

dediniz, her mahalleye düğün salonu açılacak dediniz, bunları yaptınız mı hayır… 

BAŞKAN- Sordunuz mu Bayraklı Belediyesi’nin… Sordunuz mu Bayraklı Belediyesi’nin 

inanç merkezlerinin bakımı, onarımı temizliğiyle ilgili işe neden onay vermediğinizi sordun 

mu? 

Emre DEMİR- Sözümü kesmeyin, sözümü bitirdikten sonra ifade edersiniz, sözümü 

kesmeyin lütfen Sayın Başkan… 

BAŞKAN- Ben sözümü verdim ama ben sözümü verdiğim yerde buna engel olurlarsa benim 

yapacağım bir şey yok… 

Emre DEMİR- Niye geriliyorsunuz sakin olun ya… 

BAŞKAN- Hayır söylüyorum… 
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Emre DEMİR- Sakin olun… Spor klubünden bahsedilince, planlardan bahsedilince rahat 

rahat cevap veriyorsunuz… 

BAŞKAN- Yoo buna da cevap veriyorum… 

Emre DEMİR- Niye sinirleniyorsunuz? Sakin olun. 

BAŞKAN- Ben sinirlenmedim… 

Emre DEMİR- Sözüm biter siyasi nezaket çerçevesi içerisinde cevap verirsiniz. 

BAŞKAN- En son senden öğreniriz o nezaketi… 

Emre DEMİR- Peki Hasan Ali Yücel Meslek Kursları dediniz bunu yaptınız mı? Hayır. 

İnanıyorum ki Cumhuriyet Halk Parti’nin grubundaki arkadaşlarımız da benimle beraber 

içlerinden hayır diyorlar, onlar da bunun farkında. Kent envanteri Muhammet Bey bahsetti, 

hayır. Kazım Koyuncu Kültür Sanat Merkezi yapıldı mı? Hayır. Dere Islah Projesi, özellikle 

sizin bir de Porsuk Çayı hayaliniz var. Bunu defaatle söyledik, yağmurlu bir İzmir gününde 

Bayraklı’da alın yağmurluğunuzu alın şemsiyenizi her yanı zaten Bayraklı’nın Porsuk Çayı 

Sayın Başkan. Özkanlar Pazar Yeri siz bahsettiniz bu da önümüzde. Özkanlar Pazar Yeri’ni 

Büyükşehir’e devrettik değil mi buradan devroldu. Devrolmadan önce ne oldu? Bize algıyı, 

bize yapıyormuş gibi gösterip bütün Bayraklı’yı mış miş muşla, yani algıyla yöneten Serdar 

SALDAL'ın broşürleri her hafta geldi. Manavkuyu, Mansuroğlu Mahallesi'nde yaşayan 

vatandaşlarımız Özkanlar Pazar Yerine kavuşuyor, Özkanlar Pazar Yeri hayat buluyor, 

yeniden canlanıyor. Ne yaptı Serdar SANDAL? Belediyenin bütçesini kişisel PR’ı uğruna 

Özkanlar Pazar Yeri üzerinden kullandı. Günün sonunda elde var sıfır Sayın Başkan. Bir de 

bir de şimdi bahsedeceğim konu Homeros’la ilgili ama kültür, sanat gibi insanımızı yücelten 

ortak değerlerimizle ilgili bir konu değil, lütfen çarpıtmayın Sayın Başkan. İzmir'de… 

BAŞKAN- Bak sözcüklerine dikkat et böyle sataşarak konuşma. Sen daha cümleni kurmadan 

benim ne söyleyeceğimi bilmeden böyle işlere girme yani. 

Emre DEMİR- İzmir'de yerel basın yayın organlarından birisinde sizin haberiniz çıktı. 

Bayraklı sanata doyacak dediniz. Homeros festivalinde program netleşti. Görüyor musunuz 

bilmiyorum? Görmek istemediğinizden de eminim. Bayraklı’yı sanata doyuracak Belediye 

Başkanı, yanında da maalesef görmekten dahi imtina edilen Bayraklı’nın çarpık kentleşmesi. 

Altyapı, üstyapı sorunları, Bayraklı’nın genelinde kentsel dönüşüm problemi ve çözülmeyen 

onlarca sıkıntı. Var mı elde bir şey? Maalesef elde var sıfır. Gelelim bir de sabah akşam 

paylaşıyordunuz, günaydın Bayraklı ailem diye, tanıtım medyadan sorumlu arkadaşlarınız 

paylaşıyordu Sayın Başkan. Günaydın Bayraklı ailem. Neresi? Bayraklı sahil. Bayraklı 

sahilde her sabah fotoğraf atıyordunuz, Bayraklı sahilin çimlerinin fotoğrafını atıyordunuz. 

İşte siz geldikten sonra çektiğiniz fotoğraflardan eser yok. Ne var burada söyleyeyim maalesef 

Bayraklı sahilinde fareler kol geziyor Sayın Başkan. Bayraklı sahiline, Bayraklılı 

hemşerilerimizin hala ulaşımı belediyemizin hemen önünde derme çatma üst geçitten Sayın 

Başkan. Siz tramvayı da yolun altına da şey İzban'ı da yolun altına alacaktınız, Büyükşehir’le 

bu konu ile ilgili çalışma yapacaktınız. Yani Sayın Başkan, Serdar SANDAL geçmişte iyi bir 

öğretmen olmuş olabilir ama maalesef Belediye Başkanlığı süresince sınıfta kalmıştır. Bunu 
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tüm Bayraklılı hemşehrilerimizin tabii ki takdirine sunacağız. 2024'te bir yerel seçim var. Ne 

diyorsunuz sözü verdik tuttuk yapıyoruz, sözü verdik tuttuk yapıyoruz. 947 metrekare inşaat 

alanı olan bir yer 4 ayda 4 ayda bitmez. Bu ne demek? Bayraklı benim, Cumhuriyet Halk 

Partili arkadaşların genelde ve en benzer özelliklerinden birisi yönettikleri ili ilçeyi kendi 

tapulu malları gibi görmek. Bayraklı'yı kendi tapulu malınız gibi görmeye başladınız. 2024'de 

inşallah o Yunus Emre Kültür Merkezi’nin tamamlanmasını da biz göreceğiz. Bayraklı'daki 

gerek gençlerimize gerek kadınlarımıza ve ilçemizde yaşayan tüm paydaşlara tüm 

vatandaşlarımıza hizmeti biz edeceğiz Sayın Başkan, teşekkür ediyorum. 

BAŞKAN- Ben çok teşekkür ederim. Bence bu tür eleştirileri yaparken biraz dersine iyi 

çalışman lazım, dersine iyi çalışmazsan mahcup olursun. Çünkü bizim konuştuğumuz işlerin 

hepsi somut. Ben evet arkadaşlar, evet arkadaşlar… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Bir saniye… Şimdi değerli arkadaşlar, biz Kent Meydanı’nı söyledik mi? Evet 

söyledik. Bir kurum olduğumuzu söyledik mi? Evet. İşi nasıl yapacağımızı söyledik mi? 

Söyledik. Benim Kent Meydanı ile ilgili bir iradeyi ortaya koymam Kent Meydanı’nın 

yapılacağı alandaki bazı sitten kaynaklı vesaire işlerden kaynaklı meseleleri sanki bu mesele 

çözülmeyecekmiş gibi algılatmanın bir anlamı var mı? Bak çözülüyor ve bitiyor, çözülüyor ve 

bitiyor yani. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Ya 20 yıldır, ben 3 yıldır buradayım kardeş. Bir de depremim var, pandemim var. 

ekonomik krizim var. Sen kente ne verdin? Sen kente ne verdin? Bak hastane bilmecesi orada 

duruyor, bak orada hastane bilmecesi orada duruyor. Sıfır yatırım yaptığın bir yer burası 

senin. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Bir saniye bak ben senin sözünü kesmedim. Bak şimdi yine başladınız. Bak bak 

yine başladınız… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Bakın aklınıza geleni, yanlış olan beyanların hepsini burada bas bas bağırın, hiç 

aslı astarı olmayan şeyleri burada söyleyin. Biz bu kameraları açalım, siz buradan vatandaşa 

anlatın, biz anlatacağımız zaman da gürültüyle vatandaşın bizim ne dediğimize engel olun. 

Yok öyle nane dinle… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Kardeşim, evet bir saniye meclisi ben yönetiyorum, ben seni dinledim. Kardeşim 

sonra eleştirini yaparsın, sen eleştirdin, eleştirilerinin hiçbirinin de aslı astarı yok. Bak ben 

büyük nezaketle dinledim, sen söyledin ben söyleyeceğim değil mi? Kent Meydanı’nı 

söyledim, atıyorum bir yere pazar yeri yapacaksak bunun projesi çizilmişse ve klasik bir pazar 

dışında altında iki kat otoparkı, 4 katlı bir bina, 100 küsur milyonluk yatırım yapılıyorsa ve 
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bugün ihaleye birileri girmiyorsa sen bundan bizi mi suçlayacaksın yoksa ekonominin geldiği 

hali mi suçlayacaksın? 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Evet… Boş ver Büyükşehir, ya boş ver abiciğim… Sen doları 7 liradan 30 liraya 

götürürken, sen mazotu 5 liradan 50 liraya getirirken, sen milleti açlığa, yoksulluğa, sefalete 

yüzlerce binlerce şirket batarken, bu gerekçeyle Büyükşehir’i eleştiremezsin, eleştiremezsin, 

eleştiremezsin, Büyükşehir’i eleştiremezsin. Cumhuriyet Halk Partili belediyeler halktan yana 

belediyeler, emekten yana belediyeler, yoksuldan yana belediyeler, kimseye ötekileştirmeyen, 

kimseye farklı gözle bakmayan, inancına, kimliğine, siyasetine bakmadan adam gibi işimizi 

yapıyoruz biz. Bir yerden kredi almakla ilgili problemlerin ne olduğunu siz biliyorsunuz. 

Şirketler aracılığıyla belediyelere yaptığınız baskıları siz biliyorsunuz. Yani düşünün 

normalde bir alanımızı, bir resmi tesis alanımızı Büyükşehir’e devredeceğiz, bir kenti… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Ya bir saniye abiciğim bir saniye. Bir kentin sigorta… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Nerede kanal yapılmıyor ya? Ya bu kentte, bu kentte bu dönem yapılan pis suyla 

temiz su ayrıştırmasında İzmir rekoru yaşanıyor ya, İzmir rekoru yaşanıyor, İzmir rekoru… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Ya spesifik, 1000 metre iş yapılmıştır görmediğin 10 metreyi söylüyorsun. Evet… 

Evet arkadaşlar, ya boş verin arkadaşlar heyecanlanmayın, arkadaşlar heyecanlanmayın, 

heyecanlanmayın, heyecanlanmayın… Evet Yunus Emre orada… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Ya siz sakin olun arkadaşlar canınızı sıkmayın canım benim… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Yunus Emre Kültür Merkezi tabii ki mesela orada bir kreş yapıyoruz bir de bir 

düğün salonu yapıyoruz, aynı şekilde cevap vereceğim işte… 

Emre DEMİR- Allah razı olsun… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Bakın, bak arkadaşlar bir saniye… Arkadaşlar, bak böyle yaparsanız oturumu 

kapatacağım, oturumu kapatırım yani. Çünkü mesele şu, bak sana dersini çalış dedim, dersini 

çalışmazsan madara olursun dedim bak bak… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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BAŞKAN- Ya madara olursun, bak senin, bak senin söylediğin… Otur yerine ya şey yapma 

cevap ver… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Arkadaşlar bir saniye… Ya yanlış bir üslup değil doğru bir üslup, doğru eleştiriyle 

geleceksiniz buraya. Burası sizin çiftliğiniz değil, burası bir meclis ve arkadaşlar bağırarak 

değil bağırarak değil. Bak dinleyeceksiniz eğer… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Bir saniye arkadaşım, eğer söylediğim şeyden rahatsızlığın varsa söz alırsın bizim 

yanlış bir şeyimiz varsa, biz yanlış şey yaptığımız yerde diretmeyiz, bizim böyle bir şeyimiz 

yok böyle bir duruşumuz yok. Yunus Emre Kültür Merkezi’nin yapılma işi meclisten geçen 

bir protokolle yapılmıştır arkadaş. Haberin yok yani. Kim yapıyor niye soruyorsun? Sana 

dersini çalış diyorum o yüzden dersini… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Kimin yapacağını bu mecliste oy birliğiyle karar altına aldığımız bir çalışma bu. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Ya ben bunu sponsora yaptırırım, A’ya yaptırırım, B’ye yaptırırım, burada ne 

problem var ya? Bunu yasal mevzuat anlamında yaptığımız bir iş mi değil mi? Meclis 

kararıyla yaptığımız bir iş mi değil mi? 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Arkadaşlar sen sen niye evet dedin? Sen niye evet dedin? Sen mecliste niye evet 

dedin? Sen evet niye dedin? Sen mecliste niye evet dedin niye? Niye sen komisyonlarda bunu 

tartışmadın mı? Komisyonlarda tartışmadın mı bunu? Kimin ne yapıldığını, onun teknik 

şartnamesi senin önüne gelmedi mi? Dersini çalış dersini, dersini çalış, dersini çalış, sen 

dersini çalış. Ben de kamu hizmeti yapıyorum işine bakacaksınız. Neyse, evet değerli 

arkadaşlar, Postacılar’da yapacağımız iş arkadaşlar bir saniye… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Arkadaşlar ya arkadaşlar… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Arkadaşlar bak böyle olursa… Siz söylediniz ben dinledim. Şimdi siz bir şeyden 

rahatsız oluyorsunuz, söylediğimiz bilgiler doğru değil Başkan bunları deşifre edecek ve biz 

gürültüyle bunu engelleyelim ve vatandaş bunu duymasın. Bak eğer böyle yapacaksanız… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Vallahi sizin aklınızdan geçer, ya geçer, gerçekten geçer yani… 
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Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Evet mesela kreş, bak İzmir'in en büyük kreşini yaptık.  

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Öyle mi? Öyle mi yapılıyor? Öyle mi yapılıyor? Sen bir meclis üyesi olarak o 

kreşe gittin mi? Sen gidip o kreşi gezdin mi? 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Hayır hayır sen dışına değil, sen o kreşin içine girdin mi? Hani Başkan, ben 

Bayraklı'daki yoksul aile çocukları, özel okullardaki kreşlerin statüsü neyse Bayraklı’daki 

yoksul aile çocukları da aynı standartlardaki kreşe gidecekler cümlesinin doğru olup 

olmadığını içeriye girip, içine girip baktın mı? 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Bir saniye cevap veriyorum. Sen peki İzmir’de hatta Türkiye'de kendi 

dershanesine öğretmen alırken üniversite ile sınav yapan, mülakatına hocaları sokan, alanında 

uzman öğretmenlerle o çocukları buluşturan bir yapıya hiç karşılık geldin mi? Bir denk geldin 

mi? 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Değil mi? Bak mülakata bizim arkadaşlarımız değil hocalar mülakatı yaptılar. 

Niye? Çünkü ben öğretmenim. Ben o çocuğa doğru yerde, doğru eğitmenle bir araya 

getirmezsem ben onun derdini, tasasını kendi boynunda hissederim yani. Bir diğer mesele, 

arkadaşlar kaç tane yaptık? Şu an iki tanesi aktif üçüncünün de ruhsatı geldi, üçüncüyü ne 

zaman açıyoruz? 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Şimdi 24 söz verdik, 24 sözümüz halen geçerli, halen geçerli. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Ya ben size bir şey söyleyeyim mi? Bak siz Bayraklı’da olduğunuz sürece bizim 

ömrümüz yeter. Allah sizi eksik etmesin, siz olduğunuz sürece biz buradayız, Allah sizden bin 

defa razı olsun, biz hep buradayız yani hiç şey yapmayın. 

IX. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 

GÖRÜŞÜLMESİ 

 

BAŞKAN- Evet değerli arkadaşlar mazeretleri oylarınıza sunuyorum bu uzayıp gidiyor. Evet 

kabul edilmiştir. Bir dahaki Cumaya mı?  

 

Abdullah AKTAŞ- Söz alacağız daha Başkanım. 

 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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BAŞKAN- Tamam dur… Evet son olarak Abdullah Bey'e söz verelim Grup Başkanı olarak. 

Abdullah AKTAŞ- Şimdi Sayın Başkanım burası meclis tabii ki biz eleştireceğiz, siz de 

doğrusu yanlışı neyse anlatmakla mükellefsiniz. Fakat sakin olmak lazım yani bu konular her 

açıldığında siz neredeyse kendinizden geçiyorsunuz bunu da anlamış değiliz yani. Ondan 

sonra da burada tartışma çıkınca yine suçu bize atıyorsunuz yani. Şimdi, birinci sorum Çay 

Mahalle Pazar Yeri’ne beton atılmayla ilgili zemin betonu atılması ilgili bir usulsüzlük size 

söylemiştik. Siz de bize demiştiniz ki bunu Teftiş Kuruluna gönderdik, Teftiş Kurulunun 

raporunun burada açıklanmasını rica ediyoruz, sonuç ne çıkmış merak ediyoruz. Hatta varsa 

burada yetkili arkadaşınız şimdi açıklayabilir. İkinci konu, şimdi iki tane gündem maddesini 

meclise getirdiniz Tunceli Hozat ve Tunceli Ovacık ilçelerinin ihtiyaçlarıyla ilgili. Başkanım 

aslında varsa bunların başka ihtiyaçları yani Bayraklı’nın malı zaten çok, parası çok, her 

şeyini zaten halkına harcıyor, artan parasını göndersin varsa yani toplu yapalım bunları parça 

parça yapmayalım yani. Tesadüftür ki herhalde araçlar bitti yeteri kadar araç gönderdiniz 

buralara, pickuplar, binek araçlar, kamyonetler, iş makinaları gitti daha önceki meclislerde 

gönderdiniz. 

BAŞKAN- Şimdi gönderdiğimiz araçlar hurdada yani. 

Abdullah AKTAŞ- Bitirebilir miyim sözümü? Gönderdiniz ne hikmetse şimdi binalara 

başlamışsınız herhalde ne tesadüf ki iki binanın da ikisinin aynı anda yapımı meydana gelmiş. 

Seramik işçiliği, işte boyanması, badanası, kereste işçiliği, kereste malzemesi, laminant parke. 

Yani bu iki belediye düşünmüş taşınmış aynı meclise aynı güne ikisi de binalarını yenilemek 

akıllarına gelmiş doğru mu? Mu acaba yoksa siz her zamanki gibi Bayraklı'da etnik kökene 

uygun olarak yaptıklarınızı mı yapıyorsunuz? Yani bu Tuncelili kardeşlerimizi tenzih 

ediyorum, onunla alakalı bir konu değil. Fakat neden hala bu iki üç tane ilçeye Bayraklı’nın 

malını, Bayraklı’nın malzemesini, Bayraklı’nın parasını göndermeye devam ediyorsunuz? 

Şimdi biraz önce bir konu geçti siz siz… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Abdullah AKTAŞ- Lütfen mikrofonu alıp öyle konuşun arkadaşlar. Siz bundan iki üç meclis 

önce dediniz ki bizim okullara, okulların tadilatına, yapımına, camilerin ibadethanelerin 

yapımına, tadilatına yapmaya yetkimiz yok dediniz hatırlarsınız. Ben de size buradan sizin 

yetkiniz olan yönetmeliği okumuştum hatırlarsınız. Şimdi diyorsunuz ki bunlara yetkimiz yok 

yani Bayraklı’nın çocuklarının okuduğu okullara bir şey yapmaya bir çivi çakmaya yetkiniz 

yok, Bayraklı halkının kullandığı ibadethanelere bir şey yapma yetkiniz yok ama Tunceli'nin 

belediyelerine malzeme göndermeye devam ediyorsunuz, inşaat malzemesi göndermeye 

devam ediyorsunuz, araçları göndermeye devam ediyorsunuz, ses sistemlerini göndermeye 

kamera sistemlerini göndermeye devam ediyorsunuz Sayın Başkan. Yaklaşık 1 milyonun 

üzerindeki bir parayı da buraya gönderiyorsunuz doğru mu? İkisi 1 milyon yaklaşık. Şimdi 

sormak istiyorum ya bu 3 ilçeyle ilgili sizin şeyiniz hassasiyetiniz nedir? Yani ya da birileri 

size buraya bir şeyler gönderin mi diyor? Bu Bayraklı’nın malı buraya gidiyor. 

 BAŞKAN- Cevap vereyim ya sen eleştirilerini söyle. Sen eleştirilerini söyle… 
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Abdullah AKTAŞ- Tamam ihtiyaçları varsa gidebilir ayrı konu da neden bu 3 ilçe?  

BAŞKAN- Kardeşim eleştirilerini söyle, bak ya eleştirilerini söyle cevap vereyim. 

Abdullah AKTAŞ- Anlatabildim mi? 

BAŞKAN- Tamam. 

Abdullah AKTAŞ- Bununla ilgili açıklama bekliyoruz sizden. 

BAŞKAN- Tamam. 

Abdullah AKTAŞ- Bir diğer konu, Özkanlar Pazar Yeri’ne dediniz ki projemiz hazır. Ya siz 

baştan beri projeyi sunmakla burada çok meraklıydınız, bir sürü sunumlar getirdiniz Sayın 

Başkan bize doğru mu? Getirdiniz Smyrna Meydanı’nı getirdiniz 2 defa, 3 defa, renklisini 

getirdiniz, siyah beyazını getirdiniz. 

BAŞKAN- Ne yapayım? 

Abdullah AKTAŞ-  Şeylerle ilgili yapılan… 

BAŞKAN- Sunmayayım mı size? 

Abdullah AKTAŞ-  Renklisini getirdiniz siyah beyazını getirdiniz burada hep gösterdiniz. 

BAŞKAN- Evet. 

Abdullah AKTAŞ- Ya bir kere bu var dediğiniz projeyi biz görseydik ya. 4,5 yıldır 

diyorsunuz ki proje hazır. Nerde Başkan Sayın proje?  

BAŞKAN- Hazır projeyi mi görmek istiyorsun? 

Abdullah AKTAŞ- Getirin, getirin bir dahaki mecliste sunun bize hazır projeyi. 

BAŞKAN- Tamam evet arkadaşlar… 

Abdullah AKTAŞ- Sunumunu yapın görelim inanalım size yani. 

BAŞKAN- Bir saniye… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Tamam Büyükşehir’de arkadaşlar bir saniye… 

Abdullah AKTAŞ- Tamam Büyükşehir’den alın, meclis bunu görmek istiyor deyin. 

BAŞKAN- Abdullah Bey, Abdullah Bey hayır hayır… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Abdullah AKTAŞ- İşte olmadığını… 

BAŞKAN- Hayır hayır arkadaşlar… 
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Abdullah AKTAŞ- Görmek istiyoruz biz de yani… 

BAŞKAN- Evet projeyi getirin hatta şeyin evrağını da getirin bir önceki projeye kimsenin 

katılmadığını girmediğini de arkadaşlara söyleyelim ikna olsunlar… 

Abdullah AKTAŞ- Neye katılmadığını başkanım? 

BAŞKAN- Bir önceki ihaleye, Özkanlarla ilgili. 

Abdullah AKTAŞ- Tamam projesini bize de burada anlatırsanız bizim de bilgimiz olsun. Bir 

diğer konu, arkadaşımız sizin 5 yıl önceki verdiğiniz vaatlerle ilgili burada kısa bir sunum 

yaptı, biz de bunu daha önce defalarca bu mecliste konuşmuştuk. Şimdi 5 yıl önceye geri 

gittiğimizde seçimlere birkaç ay kala bu vaatlerde bulundunuz, 5 yıl sonra aynı yerdesiniz 

Sayın Başkan. 5 yıl sonra şu ana kadar yaptığınız bir tane somut iş yok. Diyorsunuz ki kreş 

açtık, açmadınız. Siz var olan binaları var olan malzemeleri kullandınız, tamam mı? Açılmış 

biz ona da şey yapmıyoruz açılsın yeter ki, en azından hiç yoktan iyidir yapılsın ona da itiraz 

etmiyoruz. Diyorsunuz ki Şehir Hastanesini kim yapıyor? Kimlere yaptırılıyor? Bilmem ne 

bir şeyler söylüyorsunuz ama kalkıyorsunuz diyorsunuz ben istediğime yaptırırım, istediğiniz 

sponsoru bulurum. Bunda bunun farkı ne? Sonuçta bunu hizmet getirmek değil mi? 

BAŞKAN- Ben orada… 

Abdullah AKTAŞ- Sayın Başkan sonuçta Bayraklı’ya hizmet getirmek değil mi amaç? İster 

birine yaptırırsınız, ister sponsor bulursunuz, ister bir sözleşme karşılığı yaptırırsınız. Sonuçta 

burada amaç hizmet getirmek değil mi? Şehir Hastanesi ile ilgili biraz önce dediniz ki ne 

olduğunu bilmiyoruz aslında ne olduğunu çok iyi biliyorsunuz…  

BAŞKAN- Neyi? 

Abdullah AKTAŞ- Bir sürü CV vermişsiniz burada defalarca eleştirdiniz Şehir Hastanesi’ni 

ama bizden çok sahiplenmişsiniz teşekkür ediyoruz, bir sürü CV’yi de  bir sürü CV’yi de  

Şehir Hastanesi'ne göndermişsiniz… 

BAŞKAN- Vermeyelim mi? 

Abdullah AKTAŞ- Gönderin verin tabii ki ama burada da eleştirmeyin,  burada da 

eleştirmeyin… 

BAŞKAN- Yani biz en azından 5 yıl… 

Abdullah AKTAŞ- Burada da eleştirmeyin, yapılan bir projeyi burada eleştirmeyin. 

İzmir'in… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Abdullah AKTAŞ- Arkadaşlar Şehir Hastanesi İzmir'in en büyük projesi, arkadaşlar… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Abdullah Bey siz tamamlayın ben cevaplayayım. 
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Abdullah AKTAŞ- Arkadaşlar Bayraklı Şehir Hastanesi İzmir'in en büyük projesi şu ana 

kadar, en büyük yatırımı, şu an en büyük yatırımı. Gidip gördünüz mü bilmiyorum? Eğer 

isterseniz Sayın meclis üyesi arkadaşlar… 

BAŞKAN- Arkadaşlar… Aynı yöntemle cevap vermeyin. 

Abdullah AKTAŞ- İsterseniz biz sizi bir hafta sonu, bir hafta sonu oradaki müdürlerle 

organize ederek, isterseniz bu Şehir Hastanesini de gezdirebiliriz, neler yapıldığını 

görebilirsiniz yani. En azından sorulduğunda cevap verirsiniz. Şimdi… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Abdullah AKTAŞ- Şimdi dediniz ki Sayın Başkan yoksul çocukların kreşte okuyacak 

dediniz. Evet okusunlar tabii ki bizim de temennimiz o. Ama bu tabii bunu ücret karşılığı 

yapıyorsunuz. Yine yoksul gerçekten ödeyemeyecek durumda olan insanlar için ne 

yapıyorsunuz? 

BAŞKAN-  Bedava alıyoruz. 

Abdullah AKTAŞ- Ne yapıyorsunuz? Onu da merak ediyoruz. 

BAŞKAN-  Yoksul aile çocuklarını bedava alıyoruz. 

Abdullah AKTAŞ- Bedava mı alıyorsunuz? 

BAŞKAN-  Evet bedava alıyoruz. 

Abdullah AKTAŞ- Bir de yine dediniz ki biz belediye olarak yoksulların belediyesiyiz 

dediniz ama daha yeni işten çıkartmalara devam ettiniz. Kişilerin sorunları olabilir, kişilerin 

psikolojik sorunları, sıkıntıları olabilir, kişilerin ailesel sorunları olabilir… 

BAŞKAN-  Olabilir. 

Abdullah AKTAŞ- Hepimiz insanız her şey olabilir. 

BAŞKAN-  Evet. 

Abdullah AKTAŞ- Böyle diye insanları işten çıkartmanız mı gerekiyor? İşsiz bırakmanız mı 

gerekiyor? Bir kere de sizin mi vurmanız gerekiyor Sayın Başkan? Sizin mi vurmanız 

gerekiyor? Sizin sahip çıkmanız gerek… 

BAŞKAN-  Bu meseleyi biliyorsun polemik yapıyorsun… 

Abdullah AKTAŞ- Evet biliyorum meseleyi biliyorum. O arkadaş yerinde siz de 

olabilirdiniz, sizin bir yakınınız olabilirdi, sizin çocuğunuz da olabilirdi. Ötekileştirmek yerine 

sahip çıkmanız gerekirdi. Ama siz ne yaptınız? En basiti seçtiniz, yolunu da ayırdınız. Tebrik 

ediyorum yoksullara da böyle sahip çıkıyorsunuz, çalışana siz böyle sahip çıkıyorsunuz, 

tebrik ediyorum sizi. 
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BAŞKAN-  Evet… 

Abdullah AKTAŞ- Bir de üsluptan bahsediyorsunuz, ya madara etmek falan ne demek 

Başkan ya? Ne demek yani bu? Ya bu üslup size gerçekten yakışmıyor… 

BAŞKAN-  Şey evet… 

Abdullah AKTAŞ- Yani yakışmayan bir üslup yani siz… 

BAŞKAN- Bir cevap vereyim…  

Abdullah AKTAŞ- Ben diyorsunuz ki ben bu şehrin şehr-i eminiyim. Ya şehr-i eminlik bu 

nasıl bir kelime? 

BAŞKAN- Evet cevap vereyim bu konuyla ilgili, maksadını aşmış bir cümledir, kusura 

bakma. 

Abdullah AKTAŞ- Yani olmaması gereken şeyleri burada konuşuyoruz, ayrıca… 

BAŞKAN- Yo yo maksadını aşmış bir cümledir, doğru değil. 

Abdullah AKTAŞ- Neyse teşekkür ederim başka bir şey kalmadı. Sağ olun Başkan. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Arkadaşlar bir saniye, şimdi değerli arkadaşlar… 

Abdullah AKTAŞ- Bir dakika Başkanım bitirmeden bir şey, Cuma günü meclis olursa bizim 

kongremiz var Pazartesiye kaydırabilir miyiz onu? 

BAŞKAN- Perşembe yapalım, Perşembe yapalım Perşembe. 

Abdullah AKTAŞ- Ama iki tane şey görüşeceğiz, zaman az. Ya Pazartesiye bırakırsak… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Abdullah AKTAŞ- Nasıl? 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Perşembe yapalım Abdullah. Perşembe yapalım geçsin. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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X. 2. BİRLEŞİMİN GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ 

 

BAŞKAN- Evet meclisimiz Perşembe saat 18:00.  Herkese iyi akşamlar diliyorum. 

 

 Serdar SANDAL 

 Belediye Başkanı 

 

 

 

                                      Emel ARSLAN HÜR                          Zehra ONGUN 

         Üye                          Üye         


